
FORMØDE TIL DBF´S REPRÆSENTANTSKABSMØDE 
OG 

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 2 
ONSDAG DEN 21. MAJ 2008 kl. 18. 

 
Til stede: Klavs Andreassen, Lone Klamer, Erik Jonas Pedersen, Anders Nielsen, og Mette 

Bjersing, Kim Christrup og Ulla Maltesen. 
I formødet deltog desuden: 
Lene Holm Jensen. 

 
Afbud:  Kresten Valdal, Ole Colberg, Søren Nielsen, Jack Schytt. 
  
Referent: Erik Jonas Pedersen. 
 
 
Dagsorden formøde: 
 
Pkt. 1: Delegerede til DBF’s Repræsentantskabsmøde. 

Vi havde desværre ikke fundet det maksimale antal delegerede. 
 

Pkt. 2: Gennemgang af materialet til DBF’s repræsentantskabsmøde. 
Klavs Andreassen gennemgik kort materialet. Der foreslås en kontingent forhøjelse på 
ca. kr. 3,00, og man ønsker ikke at ændre ved licensen. Bestyrelsen kunne ikke gå ind 
for forslaget, men vil stemme for. 
Der er forslag om, at 2. års U15E spillere kan spille på divisionshold og andre senior-
hold. Anders Nielsen og Lene Holm Jensen syntes, at der skulle være mulighed for at 
give dispensation til dette. 
Hans O. Birkholm, Hillerød, er foreslået som formand for appeludvalget. 

 
Pkt. 3: Eventuelt. 

Intet. 
 
Dagsorden for bestyrelsesmødet: 
 
Pkt. 1: Siden sidst. 

Klavs Andreassen havde intet nyt. 
 

Pkt.: 2:  Takster for sæsonen 2008/2009. 
Mette Bjersing foreslog at ændre træner honorarerne til følgende: 
Hovedtræner: kr. 750,00 for en samling af 3 timers varighed inkl. forberedelse, ved 2 
samlinger af samme type efter hinanden kr. 1.200,00. 
Hjælpetræner: kr. 350,00 pr. samling af 3 timer. 
Bestyrelsen var positiv, men ønskede, at forslaget sendes til godkendelse hos hele be-
styrelsen. 
 

Pkt.: 3: Boldsponsor fra 1. juli 2008. 
Klavs Andreassen har udsendt forslag til sponsoraftale med svar frist den 1. juni 2008. 
RSL har givet et tilbud, som ligner den nuværende aftale. Head, Yonex og Forza har 
endnu ikke svaret. Når alle forslag er modtaget, sender Klavs Andreassen en oversigt 
over de indgivne forslag til bestyrelsen til godkendelse. 
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Pkt. 4: Restancer pr. 1. maj 2008. 

Der blev udleveret en oversigt over tilgodehavenderne. Af langfristede tilgodehaven-
der, var det især Birkerøds gæld, der udgør største delen af de kr. 74.121,28. 
Gælden, der er 31-90 dage gammel udgør kr. 73.496,00, medens gæld, der er 0-30 da-
ge gammel udgør kr. 96.320,00. 
Det blev besluttet, at fra næste sæson, skal kontingent være betalt inden tilmelding til 
holdturneringen. 

 
Pkt. 5: Eventuelt. 

Ulla Maltesen meddelte, at senior holdturneringen er klar, og at veteran turneringen er 
næsten klar.  
Ungdomsholdturneringen har deltagelse af 15 hold færre end sidste år og der deltager 
en klub mindre. 
Hillerød og Lillerød ansøger om holdfællesskab. De har dog ikke nået at få formalia i 
orden, og har derfor besluttet, at U9, U11 og U17 hold tilmeldes som Hillerød hold, 
medens U13 og U15 tilmeldes som Lillerød hold. Hillerød og Lillerød får 22 hold 
med, hvilket er 5 mindre end sidste år. Bestyrelsen kunne ikke se, at denne konstrukti-
on er ulovlig. 
Kim Christrup meddelte, at satte mål var nået. I Odsherred har flere klubber indledt et 
samarbejde. Kim Christrup lovede at deltage i SBKr.´s større arrangementer i den 
kommende sæson. 
 
Næste møde vil blive indkaldt pr. mail. 

 
 

 
 
 
 
 
 

Mødet slut kl. 21.30.      godkendt
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